



# CHC 2024 Briefing DE & EN

<u>Briefing DE</u>	<u>2</u>
<u>Vor dem Flug</u>	<u>2</u>
<u>Route</u>	<u>2</u>
<u>Während des Fluges</u>	<u>2</u>
<u>    Flugvorbereitung</u>	<u>2</u>
<u>    Ankunft</u>	<u>2</u>
<u>    Zu erwartende Flughöhen bei Arrival</u>	<u>2</u>
<u>Spenden</u>	<u>3</u>
<u>Briefing EN</u>	<u>4</u>
<u>Before the flight</u>	<u>4</u>
<u>Routes</u>	<u>4</u>
<u>During the flight</u>	<u>4</u>
<u>    Flight preparation</u>	<u>4</u>
<u>    Arrival</u>	<u>4</u>
<u>    Notice for inbounds</u>	<u>4</u>
<u>Donate</u>	<u>5</u>



# Briefing DE

## Vor dem Flug

- Ist dein Flugsimulator Betriebsbereit und ggf. aktualisiert?
- Sind aktuelle Navigationsdaten installiert?
- Ist dein gewünschtes Flugzeug installiert (und aktiviert)?
- Sind die Eingabegeräte funktionsfähig (und geladen)?

## Route

Abflug	Anflug	Route
HKJK	EDDM	KAMAS UA727 ANTAX A727 AVONO NUBAR A727 SML L613 MMA P751 METRU UM872 PLH UL604 TRL A14 ARA UA14 KRK UL53 OLGAT CRAYE N138 GISAM SABAD RASTA REDBU Q112 NAPSA

## Während des Fluges

### Flugvorbereitung

Es ist wichtig, dass vor dem Verbinden mit dem VATSIM-Netzwerk die gewünschte Parkposition im Simulator geladen wurde. **Bitte vergewissere dich, dass diese frei von anderen Flugzeugen ist!**

Dein Flugplan sollte vor deinem ersten Funkkontakt auf dem Netzwerk aufgegeben worden sein.

**Der Flugplan sollte unbedingt der zugesendeten Route entsprechen!**

### Ankunft

Für die Ankunft werden die Flugzeuge von den virtuellen Fluglotsen je nach Auslastung schon früh gestaffelt und ggf. gebremst. Auch kurzfristige Directs sind möglich. Haltet euch unbedingt an die Anweisungen, um Verzögerungen zu vermeiden.

### Zu erwartende Flughöhen bei Arrival

- REDBU @ FL140

**Wir empfehlen jedem eine Spritreserve von mindestens 60 Minuten!**



## Spenden

Für die Spenden hat Cargo Human Care e.V. einen Spendenlink eingerichtet. Der Link dient uns zusätzlich zur Statistik und passenden Overlays und Alerts in den Livestreams. Weitere Informationen: [Spenden – Cargo Human Care](#)

Spendenlink >> <https://vats.im/chc-donation>

Das Team der München Airways und Cargo Human Care wünscht viel Spaß beim Fliegen!



# Briefing EN

## Before the flight

- Is your flight simulator ready for operation and updated if necessary?
- Is the navdata installed up to date?
- Is your desired aircraft installed (and activated)?
- Are the input devices functional (and charged)?

## Routes

DEP	ARR	Route
HKJK	EDDM	KAMAS UA727 ANTAX A727 AVONO NUBAR A727 SML L613 MMA P751 METRU UM872 PLH UL604 TRL A14 ARA UA14 KRK UL53 OLGAT CRAYE N138 GISAM SABAD RASTA REDBU Q112 NAPSA

## During the flight

### Flight preparation

It is important that the desired parking position has been loaded into the simulator before connecting to the VATSIM network. **Please make sure it is clear of other aircraft!**

Your flight plan should have been filed on the network before your first radio contact.

**The flight plan should correspond to the official route!**

### Arrival

For the arrival, the virtual air traffic controllers may separate the aircraft early and, if necessary, slow them down depending on their capacity. Short-term directs are also possible. Be sure to follow the instructions to avoid delays.

### Notice for inbounds

- REDBU @ FL140

**We recommend everyone to have a fuel reserve of at least 60 minutes!**



## Donate

Cargo Human Care e.V. has set up a donation link for donations. The link also serves us with statistics and appropriate overlays and alerts in the live streams. Additional Information: [Donations – Cargo Human Care](#)

Donation link >>[Donate](#)

The Munich Airways and Cargo Human Care team wishes you a great flight!